

2005



GUANGXI
STATISTICAL YEARBOOK

广西统计年鉴



 中国统计出版社
China Statistics Press

广西统计年鉴

GUANGXI STATISTICAL YEARBOOK

2005

总第23期



广西壮族自治区统计局·编

Compiled by Guangxi Statistical Bureau



中国统计出版社
China Statistics Press

(京)新登字 041 号

图书在版编目(CIP)数据

广西统计年鉴, 2005/广西壮族自治区统计局编. — 北京:
中国统计出版社, 2005. 6
ISBN 7-5037-4648-3

I. 广... II. 广... III. 统计资料-广西-2005-年鉴
IV. C832.67-54

中国版本图书馆 CIP 数据核字(2005)第 052392 号

广西统计年鉴—2005

作者/ 广西壮族自治区统计局

责任编辑/ 蔡启新

E-mail / yearbook@stats.gov.cn

责任校对/ 杨耀忠

封面设计/ 王涛 陈昌远 张海燕

出版发行/ 中国统计出版社

通信地址/ 北京市西城区三里河月坛南街 75 号 中国统计出版社

邮编/ 100826

电话/ (010)63262295

印刷/ 广西民族印刷厂

经销/ 新华书店

开本/ 880 × 1240 毫米 1/16

字数/ 138.8 万

印张/ 41

印数/ 1—5 000 册

版别/ 2005 年 9 月第 1 版

版次/ 2005 年 9 月第 1 次印刷

书号/ ISBN 7-5037-4648-3/F·2048

定价/ 260.00 元

中国统计版图书, 版权所有, 侵权必究。

中国统计版图书, 如有印装错误, 本社发行部负责调换。

中国统计出版社最新资料书简目

(仅供参考 以最后出书为准)

中国统计年鉴-2005	湖北统计年鉴-2005	台州统计年鉴-2005
中国统计摘要-2005	湖南统计年鉴-2005	舟山统计年鉴-2005
2005 中国发展报告	广东统计年鉴-2005	温州统计年鉴-2005
中国城市统计年鉴-2004	广西统计年鉴-2005	金华统计年鉴-2005
中国农村统计年鉴-2005	海南统计年鉴-2005	嘉兴统计年鉴-2005
中国劳动统计年鉴-2005	重庆统计年鉴-2005	安庆经济统计年鉴-2005
中国人口统计年鉴-2005	四川统计年鉴-2005	福州统计年鉴-2005
中国工业经济统计年鉴-2005	贵州统计年鉴-2005	福州年鉴-2005
中国市场统计年鉴-2005	云南统计年鉴-2005	厦门经济特区年鉴-2005
2004 中国城市发展报告	西藏统计年鉴-2005	福州经济技术开发区年鉴-2005
中国建筑业统计年鉴-2004	陕西统计年鉴-2005	南昌经济社会统计年鉴-2005
中国价格及城镇居民家庭收支调查统计年鉴-2005	甘肃年鉴-2005	上饶经济社会统计年鉴-2005
国际统计年鉴-2005	青海统计年鉴-2005	九江经济统计年鉴-2005
中国对外经济贸易统计年鉴-2004	宁夏统计年鉴-2005	济南统计年鉴-2005
中国基本单位统计年鉴-2004	新疆统计年鉴-2005	青岛统计年鉴-2005
中国民政统计年鉴-2005	新疆生产建设兵团统计年鉴-2005	潍坊统计年鉴-2005
中国高技术产业统计年鉴-2005	石家庄统计年鉴-2005	淄博统计年鉴-2005
中国房地产行业名录	唐山统计年鉴-2005	郑州统计年鉴-2005
中国农村统计年鉴-2005	邯郸统计年鉴-2005	洛阳统计年鉴-2005
中国农村住户调查年鉴-2005(中文)	呼和浩特经济统计年鉴-2005	三门峡统计年鉴-2005
中国农村住户调查年鉴-2005(英文)	鄂尔多斯市统计年鉴-2005	南阳经济统计年鉴-2005
中国乡镇统计资料-2004	包头统计年鉴-2005	武汉统计年鉴-2005
中国县(市)社会经济调查年鉴-2005	赤峰统计年鉴-2005	宜昌统计年鉴-2005
中国西部农村统计资料-2005	沈阳年鉴-2005	十堰统计年鉴-2005
中国建制镇统计资料-2005	大连统计年鉴-2005	荆州统计年鉴-2005
中国农产品价格调查年鉴-2005	鞍山统计年鉴-2005	长沙统计年鉴-2005
中国资金流量核算历史资料(1998-2002)	长春统计年鉴-2005	广州统计年鉴-2005
中国国民经济核算年鉴-2005	吉林市社会经济统计年鉴-2005	东莞统计年鉴-2005
	四平统计年鉴-2005	惠州统计年鉴-2005
	延吉统计年鉴-2005	深圳统计年鉴-2005
	哈尔滨统计年鉴-2005	南宁统计年鉴-2005
北京统计年鉴-2005	齐齐哈尔经济统计年鉴-2005	桂林经济社会统计年鉴-2005
天津统计年鉴-2005	黑龙江垦区统计年鉴-2005	柳州经济统计年鉴-2005
河北经济年鉴-2005	上海浦东新区统计年鉴-2005	来宾统计年鉴-2005
山西统计年鉴-2005	南京统计年鉴-2005	河池地区经济社会统计年鉴-2005
内蒙古统计年鉴-2005	苏州统计年鉴-2005	海口统计年鉴-2005
辽宁统计年鉴-2005	无锡统计年鉴-2005	成都统计年鉴-2005
吉林统计年鉴-2005	常州统计年鉴-2005	贵阳统计年鉴-2005
黑龙江统计年鉴-2005	徐州统计年鉴-2005	昆明统计年鉴-2005
上海统计年鉴-2005	南通统计年鉴-2005	西安统计年鉴-2005
江苏统计年鉴-2005	盐城统计年鉴-2005	兰州年鉴-2005
浙江统计年鉴-2005	镇江统计年鉴-2005	西宁统计年鉴-2005
安徽统计年鉴-2005	江阴统计年鉴-2005	银川统计年鉴-2005
福建统计年鉴-2005	杭州统计年鉴-2005	乌鲁木齐统计年鉴-2005
江西统计年鉴-2005	宁波统计年鉴-2005	巴音郭楞统计年鉴-2005
山东统计年鉴-2005	绍兴统计年鉴-2005	吐鲁番统计年鉴-2005
河南统计年鉴-2005		

编辑部电话:(010)63262276 63266600-30607,30609

欲购以上图书请与中国统计出版社发行部联系。电话:(010)63459084 同楫行书店电话:68585978

通讯地址:北京市西城区三里河月坛南街75号 邮政编码:100826

编 者 说 明

一、《广西统计年鉴—2005》是一部全面反映广西壮族自治区国民经济和社会发
展情况的大型资料性年刊。本书收录了全自治区 2004 年和 1978 年以来重要年份的主要
统计数据,各市县(区)2004 年的主要统计数据。

二、全书内容分为 23 个篇章,即:1. 行政区划和自然资源;2. 综合;3. 国民经济核
算;4. 人口;5. 从业人员和职工工资;6. 固定资产投资;7. 能源生产与消费;8. 财政、金融
和保险;9. 物价;10. 人民生活;11. 环境保护及城市公用设施;12. 城市概况;13. 农业;14.
工业;15. 建筑业;16. 交通、运输和邮电通信业;17. 国内贸易;18. 对外经济贸易和旅游;
19. 教育、科技和文化;20. 体育、卫生、社会福利及服务业;21. 区域经济;22. 各市基本情
况;23. 县(市、区)基本情况。为便于读者更直观地了解全书内容和正确使用资料,大部
分篇章的前面附有统计图,后面附有主要统计指标解释。书的后面还另附 2004 年广西
国民经济和社会发展统计公报。

三、资料中所使用的度量衡单位均采用国际统一标准计量单位。

四、本年鉴部分数据合计数或相对数由于单位取舍不同产生的计算误差均未作机
械调整。

五、本年鉴对以前发表的统计资料重新进行审核,凡与本年鉴资料有出入的,均以
本年鉴为准。

六、本年鉴的资料来源:大部分来自统计年报,部分来自抽样调查。

七、本年鉴表中的符号使用说明:

“...”表示数据不足本表最小计量单位数;

“空格”表示该项统计数据不详或无该项统计数据;

“#”表示其中的主要项。

八、由于国家统计制度的改革,对统计年鉴中某些统计指标数据相应作了调整,对
这些指标我们作了脚注,请读者在使用数据时要加以注意。

九、鉴于第一次全国经济普查数据尚未发布,故本年鉴中涉及到经济普查的有关专
业 2004 年数据采用了初步核算数或快报数,对此在各篇中我们也相应做了说明。

十、在本年鉴的编辑过程中,得到了许多单位和同志的大力支持,在此我们深表谢
意。限于我们的水平,年鉴中的错误和不足之处在所难免,恳请广大读者给予批评指正。

PREFACE

I. *Guangxi Statistical Yearbook* is an annual statistics publication, which covers very comprehensive data in 2004 and some selected data series in historically important years since 1978 of the whole autonomous region, the main statistical data of city, county(district) in 2004 and therefore, reflects various aspects of Guangxi's social and economic development.

II. This book contains the following twenty - three parts, 1. Divisions of Administrative areas & Natural Resources; 2. General Survey; 3. National Economic Accounting; 4. Population; 5. Employment & Wages; 6. Investment in Fixed Assets; 7. Energy Production & Consumption; 8. Finance, Banking & Insurance; 9. Price; 10. People's Livelihood; 11. Environmental Protection & Public Facilities in Cities; 12. General Survey of Cities; 13. Agriculture; 14. Industry; 15. Construction; 16. Transportation, Postal & Telecommunication Services; 17. Domestic Trade; 18. Foreign Economy, Trade & Tourism; 19. Education, Science & Culture; 20. Sport, Public Health, Social Welfare & Others; 21. Economic Zones; 22. Basic Statistics of Cities; 23. Basic Statistics of Counties(Cities, Districts). In Order to make readers understand the whole content of this book and use the materials correctly, most of the chapters are equipped with statistical charts at the beginning and explanatory notes on main statistical indicators at the end. Moreover, *Statistical Communique on National Economic & Social Development of Guangxi in 2004* is attached at the end of the book.

III. The international standard unit of measurement is applied in this book.

IV. Statistical discrepancies in this book due to rounding are not adjusted.

V. In this yearbook, the statistical materials published before have been verified again, and the data that tally with this book should take the data of this book as standard.

VI. The major data sources of this publication are obtained from annual statistical reports and some from sample surveys.

VII. Notations used in this yearbook;

"..." indicates that the figure is not large enough to be measured with the smallest unit in the table;

"(blank)" indicates that the data are not available;

"#" indicates the major items of the table.

VIII. Because of innovation in statistical system, some statistical data in this yearbook have been adjusted accordingly, and we have made footnote to these indicators. The users should notice that when using these data.

IX. Since the comprehensive survey of economy has not been publicized, data in 2004 that related to national economic account are from preliminary reports.

X. During the edit of this yearbook, we have won wide support from many departments and comrades, and we deeply thanks for this all. Based on our limited level, perhaps there are some mistakes in the book, we welcome all candid comments and criticism from our readers.

《广西统计年鉴—2005》编辑委员会及编辑人员

编辑委员会

名誉主任 陆 兵

名誉副主任 郭声琨

主 任 廖新华

副主任 邹伟忠 黄卫东 张澄汉 韦世良 周树民 何永东

委 员 石日灿 梁杰才 唐 旭 李振杰 李 勇 何桂莲 金顺南 刘善洁 林 锋

主 编 廖新华

副 主 编 邹伟忠 黄卫东 张澄汉 梁杰才

编辑工作人员

年鉴资料部分

责任编辑 梁杰才 杨耀忠

执行编辑 唐爱斌 李士创 冯华春 黄贵忠 韦学敏 沈环宇 余婉丹

编辑人员 (以姓氏笔画为序)

付天德 司丽锋 史 进 李剑波 任亚平 许景玲

陈伟豪 何永坚 邱 燕 杜雪勇 杨 荣 陆寿湖

林家豪 林春波 钟业宁 莫小峰 莫可扬 黄文钊

梁华家 温丹丹 蒋志华 谢 胜 廖鸣霞 磨正中

统计制图 冯华春

英文翻译 杨耀忠 沈环宇 余婉丹

图片资料部分

责任编辑 卢金邦 卢增勤 杨寿欧

编 辑 谭慧英 黄月珊

发行人员 韦文春 吕俊山

目 录

CONTENTS

第一篇 行政区划和自然资源

CHAPTER 1 DIVISIONS OF ADMINISTRATIVE AREAS & NATURAL RESOURCES

1—1	行政区划(2004 年末)	(3)
	Division of Administrative Areas (End of 2004)	
1—2	县级以上行政区划 (2004 年末)	(5)
	Division of Administrative Areas at & above County Level (End of 2004)	
1—3	自然资源(2004 年)	(6)
	Natural Resources(2004)	
1—4	主要河流基本情况(2004 年)	(7)
	Major Rivers(2004)	
1—5	水资源情况	(7)
	Water Resources of Guangxi	
1—6	主要城市气象站点降水量(2004 年)	(8)
	Monthly Average Precipitation at Meteorological Stations of Major Cities(2004)	
1—7	主要城市气象站点平均气温(2004 年)	(9)
	Monthly Average Temperature at Meteorological Stations of Major Cities(2004)	
	主要统计指标解释	(10)
	Explanatory Notes on Main Statistical Indicators	

第二篇 综 合

CHAPTER 2 GENERAL SURVEY

统计图

Statistical Chart

2—1	主要年份国民经济和社会发展主要指标	(15)
	Major Indicators on National Economic & Social Development in Main Years	
2—2	主要年份国民经济和社会发展速度指标	(20)
	Growth Rates of Major Indicators on National Economic & Social Development in Main Years	
2—3	主要年份国民经济和社会发展结构指标	(25)
	Structural Indicators on National Economic & Social Development in Main Years	
2—4	主要年份国民经济和社会发展比例和效益指标	(29)
	Indicators on Proportions & Efficiency in National Economic & Social Development in Main Years	
2—5	主要年份人均主要工农业产品产量	(32)
	Per Capita Output of Major Industrial & Agricultural Products in Main Years	
2—6	各个时期主要经济指标	(32)
	Main Economic Indicators of Each Period	
2—7	各个时期主要经济指标平均增长率	(33)
	Average Growth Rate of Main Economic Indicators of Each Period	
2—8	主要年份平均每天主要社会经济活动	(34)

第三篇 国民经济核算

CHAPTER 3 NATIONAL ECONOMIC ACCOUNTING

统计图

Statistical Chart

3—1	广西生产总值(1978—2004 年)	(41)
	Gross Domestic Product(1978—2004)	
3—2	广西生产总值构成(1978—2004 年)	(42)
	Composition of Gross Domestic Product (1978—2004)	
3—3	广西生产总值指数(1978—2004 年,以上年为 100)	(43)
	Indices of Gross Domestic Product(1978—2004, Preceding = 100)	
3—4	广西生产总值指数(1978—2004 年,以 1978 年为 100)	(44)
	Indices of Gross Domestic Product(1978—2004, 1978 = 100)	
3—5	各市生产总值、人均生产总值(2004 年)	(45)
	GDP & Per Capital GDP by City (2004)	
3—6	各市生产总值、人均地区生产总值指数(2004 年)	(45)
	Indices of GDP & Per Capital GDP by City (2004)	
3—7	按支出法计算的广西生产总值(2000—2004 年)	(46)
	Gross Domestic Product by Expenditure Approach(2000—2004)	
3—8	支出法广西生产总值(1978—2004 年)	(47)
	Gross Domestic Product by Expenditure Approach(1978—2004)	
3—9	支出法广西生产总值指数(1978—2004 年,以上年为 100)	(48)
	Indices of Gross Domestic Product by Expenditure Approach(1978—2004, Preceding = 100)	
3—10	支出法广西生产总值指数(1978—2004 年,以 1978 年为 100)	(49)
	Indices of Gross Domestic Product by Expenditure Approach(1978—2004, 1978 = 100)	
3—11	支出法广西生产总值构成(1978—2004 年)	(50)
	Composition of Gross Domestic Product by Expenditure Approach(1978—2004)	
	主要统计指标解释	(51)
	Explanatory Notes on Main Statistical Indicators	

第四篇 人 口

CHAPTER 4 POPULATION

统计图

Statistical Chart

4—1	总人口及其构成	(57)
	Population & Its Composition	
4—2	人口自然变动情况	(58)
	Status of Population Natural Changes	
4—3	农业、非农业人口及少数民族人口	(59)
	Population by Agriculture & Non-agriculture & Minority Population	
4—4	主要年份按居住地分的城乡人口	(59)
	Population by Urban & Rural by Living Areas in Main Years	

4—5	各市县人口数(2004 年)	(60)
	Population by City & County (End of 2004)	
4—6	各市县出生死亡人口(2004 年)	(63)
	Births & Deaths Population by City & County (2004)	
4—7	主要年份育龄妇女生育孩次构成	(66)
	Composition of Birth for Women at Childbearing Age	
4—8	主要年份婚姻情况	(66)
	Marriage Statistics in Main Years	
4—9	主要年份各种规模家庭户构成	(66)
	Composition of Various Size of Family Household	
	主要统计指标解释	(67)
	Explanatory Notes on Main Statistical Indicators	

第五篇 从业人员和职工工资

CHAPTER 5 EMPLOYMENT & WAGES

统计图

Statistical Chart

5—1	主要年份劳动力和就业基本情况	(71)
	Resource of Labor Force & Number of Employed Persons in Main years	
5—2	按产业、经济类型分组的从业人员(2004 年)	(72)
	Number of Employed Persons Grouped by Industry & the Categories of Registration(2004)	
5—3	城镇单位从业人员(2004 年)	(73)
	Number of Employed Persons in Urban Units(2004)	
5—4	城镇单位分行业专业技术人员(2004 年)	(74)
	Number of Scientific & Technical Personnel Grouped by Sector in Urban Units (2004)	
5—5	按行业、经济类型分组的城镇单位女性从业人员(2004 年)	(75)
	Number of Female Employed in Urban Units Grouped by Industry & the Categories of Registration(2004)	
5—6	城镇单位从业人员变动情况(2004 年)	(76)
	Changes in The Employed Persons in Urban Units(2004)	
5—7	城镇单位从业人员劳动报酬(2004 年)	(79)
	Remuneration of Employed Persons in Urban Units(2004)	
5—8	城镇单位在岗职工工资总额(2004 年)	(80)
	Total Wages of Staff & Workers at Post in Urban Units(2004)	
5—9	城镇单位在岗职工平均工资(2004 年)	(81)
	Average Wages of Staff & Workers in Urban Units(2004)	
5—10	分市城镇单位从业人员(2004 年)	(82)
	Number of Employed Persons in Urban Units by City (2004)	
5—11	分市城镇单位在岗职工平均工资(2004 年)	(82)
	Average Wages of Staff & Workers in Urban Units by City(2004)	
5—12	城镇单位分市分行业从业人员(2004 年)	(83)
	Number of Employed Persons in Urban Units by City & Sector (2004)	
5—13	城镇单位分市分行业女性从业人数(2004 年)	(85)
	Number of Female Employed Persons in Urban Units by City & Sector(2004)	
5—14	城镇单位分市分行业专业技术人员(2004 年)	(87)
	Number of Scientific & Technical Personnel in Urban Units by City & Sector(2004)	

5—15	城镇单位分市分行业女性专业技术人员(2004 年)	(89)
	Number of Female Scientific & Technical Personnel in Urban Units by City & Sector(2004)	
5—16	城镇单位分市分行业在岗职工平均工资(2004 年)	(91)
	Average Wages of Staff & Workers at Work in Urban Units by City & Sector (2004)	
5—17	离休、退休、退职人员和保险福利费用情况	(93)
	Number of VCSR, Retired & Resigned, Insurance & Welfare Funds	
5—18	主要年份参加社会保险人员	(94)
	Number of Persons Joined Social Security in Main Years	
5—19	分市社会保险参保人数(2004 年)	(95)
	Number of Persons Joined Social Security by City(2004)	
5—20	分市职业介绍机构基本情况(2004 年)	(95)
	Situations of Careers Service by City(2004)	
5—21	分市劳动保障部门职业介绍情况(2004 年)	(96)
	Situations of Careers Service of Labor Security Department by City(2004)	
	主要统计指标解释	(97)
	Explanatory Notes on Main Statistical Indicators	

第六篇 固定资产投资

CHAPTER 6 INVESTMENT IN FIXED ASSETS

统计图

Statistical Chart

6—1	主要年份全社会固定资产投资总额	(101)
	Total Investment in Fixed Assets in Main Years	
6—2	固定资产投资及增长速度	(102)
	Investment in Fixed Assets & Its Growth Rate	
6—3	国有单位固定资产投资及增长速度	(103)
	Investment in Fixed Assets of State - owned Units & Its Growth Rate	
6—4	主要年份固定资产投资资金来源	(104)
	Investment in Fixed Assets by Sources of Finance in Main years	
6—5	按登记注册类型分的固定资产投资(2004 年)	(105)
	Investment in Fixed Assets Grouped by Types of Registration(2004)	
6—6	按登记注册类型分的投资资金来源(2004 年)	(106)
	Sources of Finance for Investment in Fixed Assets Grouped by Types of Registration(2004)	
6—7	按登记注册类型分的新增固定资产(2004 年)	(108)
	Newly Increased Fixed Assets Grouped by Types of Registration(2004)	
6—8	分行业固定资产投资(2004 年)	(109)
	Investment in Fixed Assets by Sector(2004)	
6—9	城镇工业分行业固定资产投资(2004 年)	(110)
	Investment in Urban Fixed Assets by Industrial Sector(2004)	
6—10	基本建设分行业固定资产投资(2004 年)	(111)
	Investment in Capital Construction by Sector(2004)	
6—11	工业行业基本建设投资(2004 年)	(112)
	Investment in Capital Construction by Industrial Sector(2004)	
6—12	基本建设分行业投资项目和新增固定资产(2004 年)	(113)
	Capital Construction Projects & Newly Increased Fixed Assets by Sector(2004)	
6—13	分行业更新改造投资(2004 年)	(114)

	Investment in Innovation by Sector(2004)	
6—14	工业分行业更新改造投资(2004 年)	(115)
	Investment in Innovation by Industrial Sector(2004)	
6—15	分行业更新改造投资项目和新增固定资产(2004 年)	(117)
	Investment in Innovation Projects & Newly Increased Fixed Assets by Sector (2004)	
6—16	国有单位分行业投资项目和新增固定资产(2004 年)	(119)
	Investment & Newly Increased Fixed Assets of States-owned Units(2004)	
6—17	城镇集体分行业投资项目和新增固定资产(2004 年)	(120)
	Investment Projects by Sector & Newly Increased Fixed Assets of Urban Collective Owned Units(2004)	
6—18	城镇私营个体固定资产投资和新增固定资产(2004 年)	(121)
	Investment in Fixed Assets & Newly Increased Fixed Assets of Rural Collective Owned Units(2004)	
6—19	主要年份房地产开发主要指标	(122)
	Major Indicators of Real Estate Development in Main Years	
6—20	各市固定资产投资完成情况(2004 年)	(124)
	Houses Selling of Real Estate Development by City(2004)	
6—21	城镇和工矿区私人建房情况(2004 年)	(124)
	Building Construction by Privates in Industrial & Mining Areas of Cities & Towns (2004)	
	主要统计指标解释	(125)
	Explanatory Notes on Main Statistical Indicators	

第七篇 能源生产与消费

CHAPTER 7 ENERGY PRODUCTION & CONSUMPTION

统计图

Statistical Chart

7—1	能源生产、消费总量及构成(1978—2004 年)	(133)
	Production & Consumption of Energy & Its Composition(1978—2004)	
7—2	主要年份分行业能源消费量和构成	(134)
	Consumption & Composition of Energy by Sector in Main Years	
7—3	主要年份电力消费量	(135)
	Consumption of Electricity in Main Years	
7—4	主要年份石油及燃料消费量	(135)
	Consumption of Petroleum and Fuel in Main Years	
7—5	能源利用效益主要指标	(136)
	Economic Results Indicators for The Use of Energy	
7—6	能源消费弹性系数	(136)
	Elasticity Ratio of Energy Consumption	
7—7	能源消费水平	(137)
	Annual Average Per Capita Energy Consumption	
7—8	能源主要产品生活消费量	(137)
	Household Energy Consumption of Main Energy Products	
7—9	主要年份每万元工业总产值电力消费量	(138)
	Electricity Consumption of Gross Output Value of Industry Per 10,000 Yuan in Main Years	
7—10	能源可供量(2004 年)	(138)

Energy Available for Consumption(2004)

主要统计指标解释 (139)

Explanatory Notes on Main Statistical Indicators

第八篇 财政、金融和保险

CHAPTER 8 FINANCE, BANKING & INSURANCE

统计图

Statistical Chart

8—1 地方财政收支总额及指数(1978—2004年) (143)

Revenue & Expenditure of Local Government & their Indices(1978—2004)

8—2 主要年份财政分项目收入 (144)

Local Government Revenue by source Items in Main Years

8—3 主要年份财政分项目支出 (145)

Local Government Expenditure by Accounting Items in Main Years

8—4 主要年份地方财政用于农业的支出 (146)

Local Government Expenditure for Agriculture in Main Years

8—5 主要年份地方财政用于教育的支出 (146)

Local Government Expenditure on Education in Main Years

8—6 主要年份全社会金融机构信贷收支平衡表(期末余额) (147)

Deposit & Loans Balance of Total Financial Institutions in Main Years(Year-end)

8—7 主要年份银行现金收支、货币投放及回笼 (149)

Cash Statistics of Bank in Main Years

8—8 主要年份保险业务 (150)

Major Indicators of Insurance Business in Main Years

主要统计指标解释 (152)

Explanatory Notes on Main Statistical Indicators

第九篇 物 价

CHAPTER 9 PRICE

统计图

Statistical Chart

9—1 居民消费及商品零售价格总指数(1978—2004年) (157)

Consumer & Retail General Price Indices(1978—2004)

9—2 各地区商品零售和农业生产资料价格指数(2004年) (158)

Retail & Agricultural Means of Production Price Indices by Region(2004)

9—3 各地区居民消费价格指数(2004年) (161)

Consumer Price Indices by Region (2004)

9—4 主要年份工业品出厂价格分类指数 (164)

Ex - Factory Price Indices of Industrial Products in Main Years

9—5 主要年份主要原材料、燃料、动力购进价格指数 (166)

Purchasing Price Indices of Major Raw Material, Fuel & Power in Main Years

9—6 主要年份固定资产投资价格指数 (166)

Price Indices of Investment in Fixed Assets in Main Years

9—7 主要年份房地产价格指数 (166)

Price Indices of Real Estate in Main Years

主要统计指标解释	(167)
Explanatory Notes on Main Statistical Indicators	

第十篇 人民生活

CHAPTER 10 PEOPLE'S LIVELIHOOD

统计图

Statistical Chart

10—1	主要年份城镇居民家庭人均年收入	(171)
	Per Capita Annual Income of Urban Households in Main Years	
10—2	主要年份城镇居民家庭人均年支出	(171)
	Per Capita Annual Expenditure of Urban Households in Main Years	
10—3	主要年份城镇居民家庭情况	(172)
	Basic Conditions of Urban Households in Main Years	
10—4	主要年份城镇居民家庭人均年收支	(173)
	Per Capita Annual Income & Expenditure of Urban Households in Main Years	
10—5	主要年份城镇居民家庭人均年消费支出和构成	(174)
	Per Capita Annual Consumption Expenditure of Urban Households & Its Composition in Main Years	
10—6	主要年份城镇居民家庭人均购买主要商品数量	(175)
	Per Capita Annual Purchases of Major Commodities Urban Households in Main Years	
10—7	主要年份城镇居民家庭平均每百户年末耐用品拥有量	(175)
	Per 100 Urban Households Year - end Owned Number of Durable Consumer Goods in Main Years	
10—8	主要年份城镇居民家庭居住构成	(176)
	Housing Conditions of Urban Households at Year - end in Main Years	
10—9	城镇居民家庭生活基本情况(2004 年)	(177)
	Basic Indicators of Urban Households(2004)	
10—10	城镇居民家庭人均年现金收入和支出(2004 年)	(179)
	Per Capita Annual Cash Income & Expenditure of Urban Households(2004)	
10—11	城镇居民家庭消费性支出构成(2004 年)	(181)
	Expenditure Composition for Consumption of Urban Households(2004)	
10—12	城镇居民家庭人均购买的主要商品数量(按收入等级分,2004 年)	(182)
	Per Capita Annual Purchases of Major Commodities in Urban Households (by level of Income, 2004)	
10—13	城镇居民家庭平均每百户家庭年末主要消费品拥有量(2004 年)	(183)
	Per 100 Urban Households Year - end Owned Major Consumer Goods(2004)	
10—14	七城市居民家庭人均年现金收入和支出(2004 年)	(185)
	Per Capita Annual Cash Income & Expenditure of Urban Households in 7 Cities(2004)	
10—15	七城市居民家庭人均年消费支出(2004 年)	(186)
	Per Capita Annual Consumption Expenditure of Urban Households in 7 Cities(2004)	
10—16	七市、县居民家庭人均年现金收入和支出(2004 年)	(187)
	Per Capita Annual Cash Income & Expenditure of Urban Households in 7 Cities & Counties Towns(2004)	
10—17	七市、县居民家庭人均年消费支出(2004 年)	(188)
	Per Capita Annual Consumption Expenditure of Urban Households in 7 Cities & Counties(2004)	
10—18	市、县城镇居民家庭基本情况(2004 年)	(189)

Basic Indicators of Urban Household by City & County(2004)

10—19	主要年份市、县人均可支配收入	(190)
	Per Capita Annual Disposable Income by City & County Households in Main Years	
10—20	主要年份市、县人均消费性支出	(190)
	Per Capita Annual Consumption Expenditure by City & County Households in Main Years	
10—21	各县(市、区)城镇居民可支配收入(2004年)	(191)
	Per Capita Annual Disposable Income of Urban Households by County (County - level City, District) (2004)	
10—22	各县(市、区)城镇居民消费支出(2004年)	(193)
	Consumption Expenditure of Urban Households by County(County - level City, District) (2004)	
10—23	主要年份农民家庭基本情况	(195)
	Basic Indicators of Rural Households in Main Years	
10—24	主要年份农民人均纯收入及构成	(196)
	Per Capita Annual Net Income of Rural Households & Its Composition in Main Years	
10—25	主要年份农户平均每人经济收支情况	(197)
	Per Capita Annual Income & Expenditures of Rural Households in Main Years	
10—26	主要年份农户平均每人家庭经营总收入	(198)
	Per Capita Gross on Household Business of Rural Households in Main Years	
10—27	主要年份农户平均每人生活消费支出和构成	(198)
	Per Capita Consumption Expenditures of Rural Households & Its Composition in Main Years	
10—28	主要年份农户平均每人全年现金收支情况	(199)
	Per Capita Annual Cash Income & Expenditures of Rural Households in Main Years	
10—29	主要年份农户主要农副产品人均生产量和商品率情况	(200)
	Per Capita Major Grain & Sideline Products & Their Commodity Rate of Rural Households in Main Years	
10—30	主要年份农户平均每人粮食收支情况	(201)
	Per Capita Major Grain Gross & Consumption of Rural Households in Main Years	
10—31	主要年份农户平均每人主要消费品消费量	(201)
	Per Capita Consumption for Major Consumer Goods of Rural Households in Main Years	
10—32	主要年份农户平均每百户耐用消费品年末拥有量	(202)
	Per 100 Rural Households Year - end Owned Number of Durable Consumer Goods in Main Years	
10—33	主要年份农户房屋情况	(202)
	Housing Conditions of Rural Households in Main Years	
10—34	农户生活基本情况(按五等份分组,2004年)	(203)
	Basic Indicators of Rural Households(by Five Grades,2004)	
10—35	各县市区农村居民家庭基本情况(2004年)	(204)
	Basic Indicators of Rural Households by County, City & District (2004)	
10—36	各县市区农村居民总收入(2004年)	(207)
	Per Capita Annual Income of Rural Households by County, City & District(2004)	
10—37	各县市区农村居民总支出(2004年)	(210)
	Per Capita Annual Expenditures of Rural Households by County, City & District(2004)	
10—38	各县市区农村居民纯收入(2004年)	(213)
	Per Capita Annual Net Income of Rural Households by County, City & District(2004)	
10—39	各县市区农村居民家庭经营收入(2004年)	(216)
	Per Capita Annual Income on Household Business of Rural Households by County, City & District(2004)	
10—40	各县市区农村居民家庭经营费用支出(2004年)	(219)
	Per Capita Annual Expenditure on Household Business of Rural Households by County,	

	City & District(2004)	
10—41	各县市区农村居民生活消费支出(2004)	(222)
	Per Capita Annual Living Expenditure of Rural Households by County, City & District(2004)	
10—42	各县市区农村居民家庭经营性收入(2004)	(225)
	Household Business Net Income of Rural Households by County, City & District (2004)	
10—43	各县市区农村居民家庭第一产业纯收入(2004)	(228)
	Primary Industry Net Income of Rural Households by County, City & District (2004)	
	主要统计指标解释	(231)
	Explanatory Notes on Main Statistical Indicators	

第十一篇 环境保护及城市公用设施

CHAPTER 11 ENVIRONMENTAL PROTECTION & PUBLIC FACILITIES IN CITIES

统计图

Statistical Chart

11—1	主要年份工业污染治理项目建设情况	(235)
	Construction of Industrial Pollution Treatment Projects in Main Years	
11—2	主要年份工业污染排放及处理利用情况	(236)
	Discharge, Treatment & Utilization of Industrial Pollution in Main Years	
11—3	重点调查工业废水排放及治理情况(2004 年)	(237)
	Discharge & Treatment of Waste Water by Branch of Industry(2004)	
11—4	环境污染治理投资情况(2004 年)	(239)
	Investment in Environment Pollution Treatment (2004)	
11—5	重点调查工业废气排放及治理情况(2004 年)	(240)
	Discharge & Treatment of Waste Gas by Branch of Industry(2004)	
11—6	重点调查工业固体废物排放及治理情况(2004 年)	(242)
	Production, Treatment & Utilization of Industrial Solid Wastes(2004)	
11—7	主要年份城市公用事业基本情况	(244)
	Basic Statistics on Urban Public Utilities in Main Years	
11—8	城市设施水平(2004 年)	(245)
	Level of Urban Public Utilities in Cities(2004)	
11—9	城市人口和建设用地(2004 年)	(246)
	Population & Developed Areas in Cities(2004)	
11—10	城市供水情况(2004 年)	(246)
	Statistics of Water Supply in Cities(2004)	
11—11	城市园林绿化情况(2004 年)	(247)
	Basic Statistics on Parks, Gardens & Green Areas in Cities(2004)	
11—12	城市市政设施情况(2004 年)	(247)
	Vasic Statistics on Municipal Vtilities in Cities(2004)	
11—13	城市公共交通、清洁卫生和供气情况(2004 年)	(248)
	Basic Statistics on Public Traffic, Urban Sanitation & Gas Supply in Cities(2004)	
	主要统计指标解释	(249)
	Explanatory Notes on Main Statistical Indicators	

第十二篇 城市概况

CHAPTER 12 GENERAL SURVEY OF CITIES

12—1	自治区辖市社会经济主要指标(2004 年)	(253)
	Main Social & Economic Indicators of Cities(2004)	
	南宁 柳州 桂林 梧州	(253)
	Nanning, Liuzhou, Guilin, Wuzhou	
	北海 防城港 钦州 贵港 玉林	(258)
	Beihai, Fangchenggang, Qinzhou, Guigang, Yulin	
	百色 贺州 河池 来宾 崇左	(264)
	Baise, Hezhou, Hechi, Laibin, Chongzuo	
	主要统计指标解释	(270)
	Explanatory Notes on Main Statistical Indicators	

第十三篇 农 业

CHAPTER 13 AGRICULTURE

统计图

Statistical Chart

13—1	主要年份农村基本情况	(275)
	Basic Statistics of Rural Area in Main years	
13—2	农林牧渔业总产值(当年价格,1978 - 2004 年)	(276)
	Gross Output Value of Farming, Forestry, Animal Husbandry & Fishery (at Current Prices, 1978 - 2004)	
13—3	农林牧渔业总产值指数(1978 - 2004 年)	(277)
	Indices of Gross Output Value of Farming, Forestry, Animal Husbandry & Fishery(1978 - 2004)	
13—4	耕地面积(1978 - 2004 年)	(278)
	Cultivated Area(1978 - 2004)	
13—5	主要年份主要农作物播种面积	(279)
	Sown Area of Major Farm Crops in Main Years	
13—6	主要年份主要农作物产品产量	(279)
	Yield of Major Farm Crops in Main Years	
13—7	主要年份主要农作物单位面积产量	(280)
	Yield of Major Farm Crops Per Hectare in Main Years	
13—8	主要年份农业生产条件基本情况	(280)
	Basic Statistics on Agricultural Production Conditions in Main Years	
13—9	主要年份畜牧业生产情况	(281)
	Basic Statistics on Animal Husbandry in Main Years	
13—10	主要年份林业生产情况	(282)
	Basic Statistics on Forestry in Main Years	
13—11	主要年份渔业生产情况	(283)
	Basic Statistics on Fishery in Main Years	
13—12	主要年份农作物播种面积构成	(284)
	Planting Structure of Farm Crops in Main Years	
13—13	各市农林牧渔业总产值及构成(2004 年)	(285)
	Gross Output Value & Its Composition of Farming, Forestry, Animal Husbandry & Fishery by City(2004)	